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Z Á P I S N I C A 
z 3. zasadnutia 

 
Rady školy pri Materská škola - Óvoda  

Komárovská 58, 821 06 Bratislava 
 
 

Dátum a miesto konania: 12. 10. 2023 o 17.00 h./budova MŠ – Óvoda, Komárovská 58, 
Bratislava 
 
 
Program Rady školy: 
 
1. Otvorenie – zahájenie 
2. Oboznámenie sa so Školským vzdelávacím programom 
3. Oboznámenie sa so Školským poriadkom na rok 2022/2023 
4. Oboznámenie sa so správou o výchovno–vzdelávacej činnosti za školský rok 2022/23 
5. Oboznámenie sa s návrhom rozpočtu na rok 2024 
6. Odsúhlasenie Štatútu Rady školy pri MŠ – Óvoda, Komárovská 58, Bratislava 
7. Rôzne (prerokovanie aktuálnych zistení) 
8. Záver  
 

 

 
Prítomní: Monika Škorec, Viktória Szolárd, Izabella Jégh, Silvia Hromadová, Fanni Matúsová, 

Elena Tomanovičová, 
 
 
Neprítomní – ospravedlnení: Michal Drábik, Zoltán Pék, 
 
 
 

Predsedníčka Rady školy otvorila tretie zasadnutie Rady školy, kde privítala členov 
Rady školy pri Materská škola - Óvoda. Oboznámila ich s programom Rady školy a začali 
s bodom č. 2. 

 
V bode č. 2 riaditeľka školy p. Jana Vargová oboznámila zúčastnených členov Rady 

Školy so Školským vzdelávacím programom vydaným dňa 31. 08. 2023, v ktorom ostal obsah 
nedotknutý a prešiel iba formálnou úpravou. 

 
Pani V. Szolárd mala dotaz, prečo v maďarskej triede – „trieda žabiek“ nie sú vyvesené 

na stenách dvojjazyčne nápisy, napr. pozdrav a prečo v „triede lienok“ je na stene vypísaný 
celý týždeň? Pani riaditeľka jej odpovedala, že je to v kompetencii každej pani učiteľky ako si 
vyzdobí triedu. Nie je to povinnosťou pani učiteľky ani na základe školského vzdelávacieho 
programu. Na to pani poslankyňa I. Jégh povedala, že by to mohli mať dvojjazyčne napísané, 
aby aj rodičia, ktorí odprevádzajú svoje deti do danej triedy to videli a mohli si to prečítať. Pani 
riaditeľka sa vyjadrila k tejto otázke tak, že je to pravda, ale teda podľa tohto by tam mali byť 
zverejnené aj ukrajinské názvy, nakoľko sa v každej triede nachádzajú aj deti z Ukrajiny, 
Taktiež pani V. Szolárd spomenula pripomienku jednej zo zákonných zástupkýň, že deti 
nevedia tak veľa básničiek a pesničiek v maďarskej triede, ako pri predošlej pani učiteľke. 
Na to zareagovala pani učiteľka F.Matúsová, že nakoľko majú zmiešanú triedu a musia učivo 
diferencovať, občas sa deti učia tú istú básničku a teda tým si ju aj tie staršie deti opakujú. 

Ďalšou otázkou pani V. Szolárd bolo, prečo nevysvetľujú pani učiteľky deťom lepšie 
gramatiku, výslovnosť, na to pani riaditeľka povedala, že po gramatickej stránke sa budú učiť 
deti na základnej škole. Deti sa v škôlke učia hrou s bábkami – maňuškami, tzv. dramatizácia. 
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Pani riaditeľka informovala, že bola v daný deň na konferencií pre národnostné školy 
a jazyky vo vzdelávaní a tiež tam vysoko postavený učitelia a odborníci mali problém 
s výslovnosťou, ako aj gramatikou a že aj maďarské školy majú problém nájsť slovensky 
gramaticky a spisovne hovoriaceho pedagóga. Ďalej informovala o tom, že konzultovala 
konkrétne problematiku dvoj a viac jazyčnosti v maďarskej triede v našej materskej škole 
a ako to implementovať do edukačného procesu. Na čo dostala odpoveď od fundovaných 
a problematikou sa zaoberajúcich ľudí, že je dôležité rozprávať aj po maďarsky, ale aj 
po slovensky. Ďalej sa pani  V. Szolárd pýtala, ako vedú pedagogickú dokumentáciu pani 
učiteľky v maďarskej triede? Na to pani riaditeľka odpovedala, že v súlade s platnými 
predpismi a teda dvojjazyčne ale len triednu knihu a osobný spis dieťaťa. Ďalej pani 
V. Szolárd konštatovala, že deti sa neučia v dostatočnom rozsahu v triede po maďarsky a že 
je problém, aby sa potom deti dostali do maďarskej základnej školy. Pani riaditeľka reagovala 
pochopením a poukázala na možnosť dať si dieťa na Staromlynskú cestu do materskej školy 
kde je dominantný maďarský jazyk a zároveň je možnosť pokračovania na základnej škole. 
Pani V. Szolárd povedala, že si prihlášku podali, ale neprijali jej dcéru kvôli plným kapacitám. 

Pani V. Szolárd sa vrátila k vystúpeniu detí, ktoré sa konalo v rámci stavania mája pod 
záštitou pána starostu Podunajských Biskupíc Romana Lamoša. Každá škôlka si pripravila 
vystúpenie, aby mohli zatancovať alebo zarecitovať. Pani V. Szolárd sa spýtala, prečo jej 
dcéra nevystupovala keď mala všetko pripravené od oblečenia až po samotný prejav. Pani 
riaditeľka na to odpovedala, že je to konkrétne na pani učiteľke v daný moment a danú 
situáciu ako sa rozhodne. Možno tam neboli staršie deti, ktoré by tie mladšie potiahli 
vo vystupovaní. Lebo niektoré deti v spoločnosti viac ľudí prestanú komunikovať a sú 
utiahnuté a nemajú taký prejav ako v domácom prostredí. Pani riaditeľka tiež poukázala 
na vystúpenie ku dňu matiek, kedy dcéra pani V. Szolárd nechcela byť súčasťou vystúpenia. 
Na to pani V. Szolárd sa opýtala, či mala pani učiteľka F. Matúsová uvádzanie ako nová pani 
učiteľka. Pani riaditeľka odpovedala, že ona nie je nová učiteľka a mala uvádzanie ukončené 
už pri príchode, že je zaradená ako samostatný pedagóg. Tiež spomenula, že bola 
uvádzajúcou učiteľkou pani učiteľky O. Liptákovej, nakoľko ona bola prijatá do slovenskej 
triedy. Pani V. Szolárd sa pýtala ďalej na predchádzajúce pani učiteľky z maďarskej triedy, kto 
im robil uvádzajúceho pedagóga? Pani riaditeľka spomenula pani riaditeľku zo Staromlynskej 
cesty.  Ďalej sa pani V. Szolárd pýtala, ako bol ošetrený projekt prezentácie a workshopy 
tradičných remesiel s názvom „Kedysi dávno“, ako bola vyriešená komunikácia medzi 
maďarsky hovoriacimi deťmi. Pani učiteľka F. Matúsová odpovedala, že väčšina ľudí, ktorí 
prezentovali tradičné remeslá vedeli aj komunikovať v maďarskom jazyku a boli tam aj pani 
učiteľky, ktoré samozrejme tiež vedeli maďarský jazyk a prekladali.  Ďalej sa pani V. Szolárd 
pýtala na uverejnenú ponuku práce pedagóga, prečo pani riaditeľka píše, že hľadá 
do slovenskej triedy. Na to pani riaditeľka odpovedala, lebo momentálne potrebuje pani 
učiteľku do slovenskej triedy. Ďalej sa pani V. Szolárd pýtala, či pani osobná asistentka hovorí 
po maďarsky a ak nie tak prečo? Pani riaditeľka jej odpovedala že pani asistentka je 
pre všetky deti a nie je priradená špeciálne k jednému dieťaťu. A je dobre, že vie spisovne 
po slovensky, lebo ona pomáha častokrát precvičovať deťom artikuláciu. 

 
V bode č. 3 ďalej riaditeľka školy oboznámila zúčastnených členov Rady školy 

so Školským poriadkom na rok 2022/23 vypracovaným v zmysle platnej legislatívy, ktorý bol 
s pedagogickou radou prerokovaný 30. 08. 2023 a boli s ním oboznámení rodičia 
na zasadnutí rodičovského združenia dňa 21. 09. 2023 s platnosťou od 01. 09. 2023. 

 
V bode č. 4 riaditeľka školy informovala zúčastnených členov Rady školy so Správou 

o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2022/23. 
 
V bode č. 5 informovala riaditeľka školy zúčastnených členov Rady Školy s Návrhom 

rozpočtu na rok 2024. Ďalej pani riaditeľka informovala o dvoch projektoch pre MŠ. Jeden 
projekt sa týka výsadby kríkov okolo plota MŠ a výsadby dvoch stromov – Zelený vzdelávací 
fond, na ktorý už získala dotáciu. Druhý projekt je s názvom Čítajme pre radosť, v ktorom 
môže získať dotáciu v sume 750 € na nákup knižiek pre deti v MŠ. 



Strana 3 z 4 

 

 
V bode č. 6 predsedníčka Rady školy oboznámila zúčastnených členov o doplnení 

z novým Štatútom Rady školy. Po oboznámení bol odsúhlasený nový Štatút Rady školy, ktorý 
bude zverejnený aj na webovej stránke MŠ – Óvoda. 
 

V bode č. 7 rôzne pani poslankyňa Izabella Jégh informovala a zároveň ponúkla pani 
riaditeľke možnosť spraviť v materskej škole otvorenú hodinu deťom s pánom Kornélom 
Kaszásom – pôsobí u nás na Slovensku v rámci štipendijného programu. Pani riaditeľka 
ponuku prijala a poprosila pani poslankyňu Izabellu Jégh o súčinnosť v rámci dojednania 
otvorenej hodiny s pánom Kaszásom. 

 
Pani riaditeľka oboznámila všetkých zúčastnených na rade školy o stretnutí 

so zástupcom spoločnosti Osobnyudaj.sk a požiadala všetkých prítomných o vypísanie 
súhlasu mlčanlivosti v rámci GDPR. 

 
Pani riaditeľka zverejní výzvu na webstránke školy a edupage na podávanie návrhov 

na kandidátov do volieb členov Rady školy z dôvodu, že 12. 11. 2023 končí štvorročné 
funkčné obdobie Rady školy. 
 
 

Nižšie v tabuľke sú uvedené aktuálne kontaktné údaje na členov Rady školy: 
 

Meno a priezvisko telefón e-mail 

1. Monika Škorec +421 904 360 647 monika.skorec@gmail.com 

2. Michal Drábik +421 903 666 776 drabikmichal@gmail.com 

3. Izabella Jégh +421 905 707 232 izabella.csemadok@gmail.com 

4. Zoltán Pék +421 903 457 773 pekzoltan68@gmail.com 

5. Silvia Hromadová +421 902 067 799 silvia.hromadova@gmail.com  

6. Fanni Matúsová +421 940 103 260 fancsamatuss@gmail.com  

7. Elena Tomanovičová +421 904 464 639 tomanovicova.elena@gmail.com 

8. Viktória Szolárd +421 948 303 200 viktoria.szolard@gmail.com 

 

 

Následne bola schôdza ukončená. 

 

 

Prílohy 

1. Prezenčná listina z tretieho zasadnutia Rady školy. 

 

 

Zápisnicu vyhotovil/a:       Mgr. Monika Škorec 

predsedníčka rady školy 

 

 

Zápisnicu overil/a:          .................................                               

                                                podpis  
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Bratislava, 12. 10. 2023 

 

 

 

Za zriaďovateľa: ................................       odtlačok pečiatky        .................................

    

                                                                         podpis  

 

 

Bratislava, 12. 10. 2023 


